
Plats: Övervåningen på Rindögården, Rindö.
Närvarande: 10 personer, separat närvarolista.

Kallelsen godkändes. Kallelsen skedde via Facebook, vår hemsida, och utskick i
brevlådor.

Ordförande: Jan Ögren
Sekreterare: Kim Burgestrand
Justerare: Sandra Åkerling, Andreas Andriveau

Verksamhetsberättelsen presenterades.

Kim Burgestrand om arbetet kring Rindögården som har pågått under läsåret, utöver
vad som står i verksamhetsberättelsen.

Fritidsgården har varit öppen för mellanstadiet varannan fredag sedan starten på
läsåret, och har ej behövt ställas in hittills. Antal deltagande barn har ökat till i snitt 22
barn per kväll, och det har även dykt upp barn från Vaxö. Varje tillfälle har haft minst 2
vuxna på plats, och totalt har 18 vuxna ställt upp som volontärer under hösten.
Fritidsgårdens ekonomi är god, och går jämnt ut på donationer och kiosken, utan vinst.

Det finns en önskan från ledningsgruppen att även ha öppet för högstadiet.
Ledningsgruppen vill då utöka med några vuxna som kan ansvara för att högstadiet
ska kunna vara på gården övriga fredagar, men inga volontärer har klivit fram.

En utökad diskussion skedde kring fritidsgårdens historia och framtid, kommande
planerade tillfällen, Rindönatt, ledning av gården, och samarbete med övriga instanser
inom vår kommun.

2025-03-26 - Årsmöte i Föreningen Rindöborna

1. Godkännande av kallelse till årsmöte.

2. Val av ordförande, sekreterare och två justerare för
mötet.

3. Behandling av verksamhets- och
revisionsberättelse.

Tillägg till verksamhetsberättelsen

Tillägg: Rindögården Fritidsgård



Elisabeth Nordström berättade om språkcaféet och deras arbete. Mycket positivt
resultat och deltagarna är engagerade, vetgiriga och tacksamma för att språkcaféet
finns. Utöver att få en chans att öva på språket så fås det möjlighet till ett gott utbyte
av erfarenheter och kulturer emellan. Deltagare på caféet har haft möjlighet att få hjälp
med körkortsansökan, att navigera byråkratin med våra myndigheter, deltagande i
simskola, och mer.

Många deltagare på språkcaféet har nu flyttat. Trots detta kommer en del fortfarande
till språkcaféet och hälsar på.

Det hölls en våravslutning för språkcaféet med knytkalas. Mycket uppskattat. Det
delades även fler personliga och lyckliga historier om hur mycket språkcaféet bidrar
till, långt mer än en plats att öva på språket.

Rindögården nyttjas fortfarande till seniorträffar. Ansvaret för varje träff roteras, och
ibland anordnas på annan plats än Rindögården, på eget bevåg.

Revisionsberättelsen presenterades.

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

Styrelsen beslutades enligt föreslaget; läses nedan. Förtroendeposterna tilldelas enligt
stadgarna på efterföljande konstituerande möte.

Åsa Blanc omvaldes till styrelseordförande på 1 år.

Tillägg: Rindögården Språkcaféet

Tillägg: Rindögården Seniorträffarna

Revisionsberättelsen

4. Fråga om ansvarsfrihet

5. Fastställande av antal ledamöter och suppleanter i
styrelsen

6. Val av styrelseordförande.

7. Val av 3 ledamöter för 2 år och 2 suppleanter för 1 år
Ledamot: Jan Ögren, omval 2 år.
Ledamot: Kim Burgestrand, omval 2 år.
Ledamot: Andreas Andriveau, nyval 2 år.
Suppleant: Elisabeth Nordström, omval 1 år.
Suppleant: Vakant.



Avgiften är oförändrad, 200 kronor per hushåll.

Inga motioner inkomna.

Inga nya frågor.

Kim Burgestrand berättade om Midsommar som hölls på Rindö under 2024.

På Rindödagen bildades en arbetsgrupp med kort varsel, vars syfte var att anordna ett
publikt midsommarfirande på Rindö. Gruppen bestod av samma medlemmar som för
nuvarande driver Rindögården, varav två sitter i styrelsen.

Stöd från Rindöborna söktes och godkändes kort därefter av styrelsen. Stödet bestod
av att kunna driva firandet under föreningens namn i kommunikationer, men även
ekonomiskt för mindre inköp till exempel affischering och godis till fiskdamm.

Utfallet blev ett mycket lyckat midsommarfirande för allmänheten, beläget på
fotbollsplanen vid Grenadjärsbryggan. Deltagande var gratis och ingen närvaro fördes;
fiskdammen fiskades 100 gånger, lotter såldes 200 gånger, och danser dansades av
över 300 deltagare med gott humör kring midsommarstången.

Sittande
Ledamot: Sandra Bjermqvist, 1 år kvar.
Ledamot: Viveka Hiort Af Ornäs, 1 år kvar.
Ledamot: Sandra Åkerling, 1 år kvar.
Ledamot: Ellen Gorgiev, 1 år kvar.

8. Val av 2 ledamöter till valberedningen varav 1
sammankallande

Valberedning: Maria Cederberg Rydén valdes som tillfällig valberedning.
Valberedning: Vakant.

9. Val av revisorer och revisorssuppleanter
Revisor: Maria Cederberg Rydén.
Revisorsuppleant: Måns Rydén.

10. Fastställande av eventuella avgifter

11. Till styrelsen inkomna motioner

12. Nya frågor

13. Övriga frågor

Midsommar



Midsommarfirandet anordnades av Rindöbor, men fick stöd från många håll och
företagare i Vaxholm. Fina priser donerades; gräsplan klipptes; toaletter, el,
flaggstänger, gräsplan, och ljudanläggning lånades. Det var många involverade som
tillsammans gjorde ett lyckat midsommarfirande.

All vinst från försäljning av lotter och fiskdamm gick sedan till Rindögårdens fritidsgård.

Rindöborna kommer att skicka ut information om att det nu är dags att betala
medlemsavgiften för 2025.

Ordförande Sekreterare Justerare Justerare

Åsa Blanc Kim Burgestrand Sandra Åkerling Andreas Andriveau

Medlemsskap Rindöborna 2025

Justeras
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